
 
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
Mondelinge vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 38 
vragen*) 
Het lid dat mondelinge vragen wil stellen meldt dit onder opgave van het onderwerp en de vragen 
schriftelijk via de griffier bij de voorzitter aan uiterlijk op de dag van de vergadering vóór 12.00 
uur. 
 
Artikel 38a Antwoordgarantie 
Als aan de burgemeester of aan het college vragen worden gesteld op grond van artikel 
38 en die vragen tenminste 24 uur voorafgaande aan het stellen van de vragen bij de voorzitter 
zijn gemeld, geldt een antwoordgarantie, zodat de vragen in de betreffende vergadering of 
bijeenkomst worden beantwoord. 
 
Datum: 27-06-2023 
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: B.G. (Gerard) van Urk  
 
 
Onderwerp: Tennet hoogspanningsverbinding 
 
Toelichting: 
Op 22 december 2022 hebben wij een CIB ontvangen waarin wij zijn geïnformeerd omtrent het 
oplossen van het voorziene te kort aan capaciteit op het hoogspanningsnetwerk door Tennet. 

Tennet verkent momenteel twee mogelijke oplossingen om dit knelpunt op te lossen: 
1. Geertruidenberg – Krimpen aan den IJssel (GT380-KIJ380) 
2. Geertruidenberg – Crayestein (Dordrecht) (GT380-GST380) 
 
Waarbij variant 1 mogelijk over Sliedrecht komt. 

In de CIB lezen wij dat in de werksessie bij EZK is door de gemeente aangegeven welke 
belemmeringen zij zien en dat zij hebben aangegeven dat het niet logisch is dat Sliedrecht deel 
uitmaakt van het zoekgebied. 

In het participatietraject van Tennet zijn er recent diverse inloopavonden geweest. Als SGP-
ChristenUnie hebben wij een van deze bijeenkomsten bezocht. Hierbij hebben wij geconstateerd 
dat Sliedrecht nog steeds deel uitmaakt van het zoekgebied en er dus volgens ons nog steeds een 
reële kans bestaat dat er een 4e hoogspanningsverbinding komt over dan wel dichtbij Sliedrecht  

Er is de mogelijkheid om een zienswijze in te dienen tot en met 6 juli. 

https://www.rvo.nl/onderwerpen/bureau-energieprojecten/lopende-projecten/hsv-380-kv-
geertruidenberg-krimpen-crayestein 

 

https://www.rvo.nl/onderwerpen/bureau-energieprojecten/lopende-projecten/hsv-380-kv-geertruidenberg-krimpen-crayestein
https://www.rvo.nl/onderwerpen/bureau-energieprojecten/lopende-projecten/hsv-380-kv-geertruidenberg-krimpen-crayestein


Vraag 1: Is het juist dat Sliedrecht, ondanks dat de gemeente heeft aangegeven dat het onlogisch 
is, toch deel uitmaakt van het zoekgebied?   

Vraag 2: Welke stappen heeft het college nog meer ondernomen sinds de CIB van 22 december 
2022 om te voorkomen dat er een 4e hoogspanningsverbinding wordt geplaatst in Sliedrecht? 

Vraag 3: Is het college voornemens een zienswijze in te dienen? Indien nee, waarom niet? Zo ja, 
wanneer mag de raad hier kennis van nemen?  

 
 


